
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

WOR-ROR.0003.126.2022 

 

 
Pani Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 

 
 
W odpowiedzi na Pani wnioski przekazane pismem z dnia 24 listopada 2022 r., znak: 

KRM.0003.603.2022, informuję:  
 

Według ostatnich rozmów o stanie realizacji inwestycji związanych z Igrzyskami Europejskimi 
2023 przeprowadzonych w połowie grudnia 2022 roku z właścicielami firm owe inwestycje 
realizujących informuję, iż ich zdaniem nie ma zagrożeń związanych z terminowością realizacji 
poszczególnych zadań.  

Inwestycje realizowane są bez większych przeszkód, nie notuje się znaczących opóźnień 
w dostawie materiałów, które są zamawiane z maksymalnym możliwym wyprzedzeniem. Jedyne 
obawy, o jakich mówią wykonawcy, to kolejny atak zimowej pogody, która utrzymałby się przez 
dłuższy czas, jednak długoterminowe prognozy pozwalają na optymizm.  

Nie wiem z jakich źródeł pochodzą Pani informacje o opóźnieniach w inwestycjach 
związanych z igrzyskami, jednak sugeruję ich solidną weryfikację, aby nie kolportować 
nieprawdziwych informacji. 

Nawiązując do Pani sugestii, abym zrezygnował z zajmowanego stanowiska z powodu owych 
„opóźnień” w inwestycjach, pozwalam sobie odbić piłeczkę i zasugerować zwolnienie fotela 
tarnowskiej radnej. Jak pokazuje praktyka ostatnich lat, ma Pani wiele talentów zawodowych, od 
kolei po ochronę zdrowia, więc z pewnością znajdą się oferty stanowisk, na których będzie Pani 
mogła lepiej niż w Radzie Miejskiej Tarnowa zaprezentować swoją wszechstronność i profesjonalizm.  
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